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PROTOKÓŁ Nr LVII/2014 
z sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu 

z dnia 10 września 2014 roku 
 
Sesja odbyła się w sali narad Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu w godz. 1500 – 1645 

 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
Otwarcia sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu dokonała Przewodnicząca Rady Pani Maria 
Lipka-Stępniewska. Powitała radnych oraz gości zaproszonych, po czym stwierdziła na 
podstawie listy obecności wystarczającą liczbę radnych do podejmowania prawomocnych 
uchwał. Na sesji obecnych było 13 radnych, nieobecni: radny Jerzy Kołodziej i radna Zofia 
Skóra.  
Wśród gości obecni byli: 
Radny Powiatu Zawierciańskiego Henryk Karcz.  
Ponadto w obradach uczestniczyli: Burmistrz, Sekretarz i Skarbnik Miasta i Gminy 
Ogrodzieniec oraz Sołtysi Gminy Ogrodzieniec. 
 
2. Przyjęcie porządku obrad.  
 Sekretarz Miasta i Gminy Pan Dariusz Ptaś wniósł o poszerzenie porządku obrad o uchwały 
w następujących sprawach :  

1. w sprawie przyjęcia Programu Ograniczenia Niskiej Emisji dla Gminy 
Ogrodzieniec, 

2. w sprawie wyników przeprowadzonego postępowania wyjaśniającego dotyczącego 
Burmistrza Miasta i Gminy Ogrodzieniec, 

3. w sprawie wyników przeprowadzonego postępowania wyjaśniającego dotyczącego 
radnej Rady Miejskiej Zofii Adamusińskiej, 

4. w sprawie wyników przeprowadzonego postępowania wyjaśniającego dotyczącego 
radnego Rady Miejskiej Janusza Grzesiaka. 

Projekty tych uchwał były omawiane na posiedzeniu Komisji Rady gdzie zyskały pozytywne 
opinie.  

Porządek obrad z powyższymi zmianami został przyjęty przez radnych jednogłośnie 12 
głosami i przedstawiał się następująco; 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności oraz z realizacji uchwał. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze bezprzetargowej 

niezabudowanej nieruchomości nr 4258/5 położonej w Ogrodzieńcu przy ul. Różanej, 
stanowiącej własność Gminy Ogrodzieniec. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze bezprzetargowej 
niezabudowanej nieruchomości nr 4258/6 położonej w Ogrodzieńcu przy ul. Różanej, 
stanowiącej własność Gminy Ogrodzieniec. 
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7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu 
zabudowanej nieruchomości położonej w Mokrusie przy ul. Leśnej, stanowiącej własność 
Gminy Ogrodzieniec. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu 
zabudowanej nieruchomości położonej w Ryczowie przy ul. A. Krajowej, stanowiącej 
własność Gminy Ogrodzieniec. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej w 
Ogrodzieńcu. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w planach dochodów, wydatków i przychodów w 
budżecie Gminy Ogrodzieniec na 2014 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLVIII/375/2014 Rady Miejskiej w 
Ogrodzieńcu z dnia 22 stycznia.2014r. w sprawie zaciągnięcia kredytu 
długoterminowego. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Ograniczenia Niskiej Emisji dla Gminy 
Ogrodzieniec, 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyników przeprowadzonego postępowania wyjaśniającego 
dotyczącego Burmistrza Miasta i Gminy Ogrodzieniec, 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyników przeprowadzonego postępowania wyjaśniającego 
dotyczącego radnej Rady Miejskiej Zofii Adamusińskiej, 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyników przeprowadzonego postępowania wyjaśniającego 
dotyczącego radnego Rady Miejskiej Janusza Grzesiaka. 

16. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi Burmistrza.  
17. Wnioski i oświadczenia.  
18. Zamknięcie obrad. 

 
Ad. 3 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Protokół Nr LVI/2014 z sesji Rady z dnia 30 lipca 2014r. zostały przyjęty przez radnych bez 
uwag, jednogłośnie. Za przyjęciem głosowało 12 radnych. 
 
 
Ad. 4 
Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności oraz z realizacji uchwał. 
 
W ostatnich tygodniach wykonaliśmy remont oświetlenia Placu Wolności w Ogrodzieńcu. 
Poprzednia instalacja oświetlenia była budowana w II połowie lat 90-tych i była bardzo 
zużyta. Przestarzałe i nieefektywne lampy wymieniliśmy na oprawy nowego typu urządzenia. 

7 sierpnia gmina Ogrodzieniec podpisała umowę z Pracownia Architektoniczną na 
opracowanie nowego Studium uwarunkować i kierunków rozwoju przestrzennego gminy. 
Dokument ten po uchwaleniu stanowić będzie podstawę do opracowania ewentualnych zmian 
miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego w gminie. 
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22-24 sierpnia odbyły się uroczystości związane z 20-leciem wymiany z węgierską gmina 
Bogacs oraz Świętem Gminy Ogrodzieniec.  

W sierpniu ogłoszony był konkurs na stanowisko referenta ds. księgowości podatkowej 
Urzędzie MiG. Wygrała go Pani Dorota Milewska, która spełnia wymagania kwalifikacyjne 
określone w ogłoszeniu o naborze. Wolne stanowisko powstało bowiem pracownik Urzędu 
Pani Beata Mysior wygrała konkurs na księgowego i od października odchodzi z Urzędu i na 
jej miejsce przesunięto pracownika z księgowości podatkowej, a na powstały tam wolny etat 
ogłoszony był konkurs.  

1 września w naszych placówkach oświatowych rozpoczął się nowy rok szkolny. Naukę 
rozpoczęło 932 uczniów: 693 uczniów i 239 przedszkolaków. Gimnazjum – 219 uczniów, 
Zespół Szkolno-Przedszkolny w Ogrodzieńcu – 255 uczniów, 117 przedszkolaków, SP w 
Gieble 98 uczniów, 44 przedszkolaków, SP w Ryczowie 77 uczniów, 44 przedszkolaków, 
Szkoła Podstawowa Fundacji Elementarz w Podzamczu 44 uczniów, 34 przedszkolaków.  

1 września przypadła 75 rocznica napaści hitlerowskiej na Polskę, która dała początek II 
wojnie światowej. Przedstawiciele władz samorządowych i uczniowie Zespołu Szkolno-
Przedszkolnego w Ogrodzieńcu udali się w tym dniu pod pomnik poległych na Cmentarzu 
Komunalnym i na grób w Lasku, złożono kwiaty i zapalono znicze by oddać hołd obrońcom 
Ojczyzny i uczcić ofiary II wojny światowej.  

W miesiącach sierpniu i wrześniu w sołectwie Żelazko-Śrubarnia odbywają się prace 
geodezyjne związane z posiadaniem map gruntów i ewidencji gruntów. Prace wykonywane są 
na zlecenie Starostwa Powiatowego w Zawierciu i współfinansowane przez gminę 
Ogrodzieniec. Celem tych prac jest uporządkowanie stanu faktycznego na gruntach z 
informacjami zawartymi na mapach będących w zasobach geodezyjnych. 

3 września w sali narad Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu odbyło się spotkanie z jubilatami 
obchodzącymi 50-lecie zawarcia związku małżeńskiego. Siedmiu parom jubilatów wręczono 
medale nadane przez Prezydenta RP.  

Rozpoczął się cykl spotkań sołeckich w sprawie rozdysponowania funduszu sołeckiego na rok 
2015. W dniu 4 września w sołectwie Giebło Kolonia, 7 września w Gieble, 9 września w 
Kiełkowicach, 11 września w Fugasówce, 12 września w Ryczowie Kolonii, 16 września w 
Żelazku, 18 września w Podzamczu, 19 września w Gulzowie.  

Inwestycje i przetargi  

Podpisana została umowa na zadanie pn. „Budowa zatoki autobusowej w ciągu drogi 
wojewódzkiej 790 w miejscowości Giebło Kolonia”. Planowany termin zakończenia 
budowy:- początek listopada br. 
 
Przeprowadzony został przetarg nieograniczonego celem wyboru najkorzystniejszej oferty na 
zadanie „Rozbudowa drogi gminnej ulicy Krótkiej w Fugasówce wraz z odwodnieniem etap I. 
Wpłynęły 4 oferty  
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Na początku października gmina przystąpi do II etapu „Rewitalizacji Placu Piłsudskiego 
 w Ogrodzieńcu wraz z budową amfiteatru” – zagospodarowanie skarpy od strony 
wschodniej. Planowany termin realizacji – do końca listopada 
 
 
Ad.5 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze bezprzetargowej 
niezabudowanej nieruchomości nr 4258/5 położonej w Ogrodzieńcu przy ul. Różanej, 
stanowiącej własność Gminy Ogrodzieniec. 
 
Uzasadnienie merytoryczne do uchwały przedstawił Sekretarz Miasta i Gminy Pan Dariusz 
Ptaś, który między innymi powiedział „Pani Dorota Szafruga wystąpiła z wnioskiem o 
nabycie nieruchomości gminnej bezpośrednio graniczącej z działką nr 7600 stanowiącą jej 
własność.  
Nabycie nieruchomości nr 4258/5 o pow.158 m.kw. położonej w Ogrodzieńcu, stanowiącej 
własność gminy Ogrodzieniec poprawi warunki zagospodarowania przyległej, zabudowanej 
budynkiem mieszkalnym nieruchomości nr 7600 należącej do Pani Doroty Szafruga. Działka 
nr 4258/5 o pow.158 m.kw. położona w Ogrodzieńcu nie może być zagospodarowana jako 
odrębna nieruchomość”. 
 
Uchwała była przedmiotem obrad komisji rady i zyskała pozytywną opinię. 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoska. 
 
Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie.  
Uchwała została przyjęta jednogłośnie - za jej przyjęciem głosowało 12 radnych.  
Uchwale nadano Nr LVII/426/2014 
 
 
Ad.6 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze bezprzetargowej 
niezabudowanej nieruchomości nr 4258/6 położonej w Ogrodzieńcu przy ul. Różanej, 
stanowiącej własność Gminy Ogrodzieniec. 
 
Sekretarz Miasta i Gminy Pan Dariusz Ptaś przedstawił uzasadnienie merytoryczne do 
przedmiotowej uchwały, w którym między inny stwierdził „Pan Michał Kaczmarek wystąpił 
z wnioskiem o nabycie nieruchomości gminnej bezpośrednio graniczącej z działką nr 7601.  
Nabycie nieruchomości nr 4258/6 o pow.42 m.kw. położonej w Ogrodzieńcu, stanowiącej 
własność gminy Ogrodzieniec poprawi warunki zagospodarowania przyległej, zabudowanej 
budynkiem mieszkalnym nieruchomości nr 7601 o pow.583 m.kw. będącej w użytkowaniu 
wieczystym Pana Michała Kaczmarka.  
Działka nr 4258/6 o pow. 42m.kw. położona w Ogrodzieńcu nie może być zagospodarowana 
jako odrębna nieruchomość”. 
 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_lvii_426_2014.pdf
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Uchwała była przedmiotem obrad komisji rady i zyskała pozytywną opinię. 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoska. 
 
Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie.  
Uchwała została przyjęta jednogłośnie - za jej przyjęciem głosowało 12 radnych.  
Uchwale nadano Nr LVII/427/2014 
 
 
Ad.7 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu 
zabudowanej nieruchomości położonej w Mokrusie przy ul. Leśnej, stanowiącej 
własność Gminy Ogrodzieniec. 
 
Sekretarz Miasta i Gminy Pan Dariusz Ptaś omawiając projekt przedmiotowej uchwały, 
stwierdził, że sprawa tej oraz kolejnej uchwały dotyczy obiektów wybudowanych przez 
Gminna Spółdzielnie SCH w Ogrodzieńcu w latach 70 ubiegłego wieku.  
Przez ostatnie lata prowadzone były sprawy proceduralne związane z własnością działek na 
których obiekty te powstały. W efekcie w wyniku postępowania sądowego zapadł wyrok i jest 
obecnie możliwe zbycie działek w drodze przetargu, przy czym w przypadku pierwszej 
uchwały dot. działki położonej w Mokrusie wartość budynku nie przekracza wartości gruntu, 
zaś w przypadku drugie działki w Ryczowie wartość budynku przekracza wartość działki.  
 
Uchwała była przedmiotem obrad komisji rady i zyskała pozytywną opinię. 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoska. 
 
Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie.  
Uchwała została przyjęta - za jej przyjęciem głosowało 11 radnych , 1 wstrzymał się od głosu, 
głosów przeciwnych nie było.  
Uchwale nadano Nr LVII/428/2014 
 
 
Ad.8 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu 
zabudowanej nieruchomości położonej w Ryczowie przy ul. A. Krajowej, stanowiącej 
własność Gminy Ogrodzieniec. 
 
Uchwała była przedmiotem obrad komisji rady i zyskała pozytywną opinię. 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoska. 
 
Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie.  

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_lvii_427_2014.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_lvii_428_2014.pdf


Strona 6 z 12 
 

Uchwała została przyjęta - za jej przyjęciem głosowało 12 radnych, 1 wstrzymał się od głosu, 
głosów przeciwnych nie było.  
Od tego punktu obrad podczas sesji obecnych było 13 radnych , doszedł radny Janusz 
Grzesiak.  
Uchwale nadano Nr LVII/ 429/2014 
 
 
Ad.9 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej 
w Ogrodzieńcu. 
 
Burmistrz MiG Pan Andrzej Mikulski referując temat między innymi powiedział - dotacja 
celowa dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Ogrodzieńcu zaplanowana była w budżecie gminy 
na 2014rok. Uchwała w przedmiotowej sprawie umożliwi podpisanie umowy oraz formalne 
przekazanie pieniędzy - będzie to II transza pieniędzy w wysokości 1.500 zł przeznaczona na 
utrzymanie gotowości bojowej pojazdu ratowniczego marki Mitsubishi (zakup paliwa). 

Uchwała była przedmiotem obrad komisji rady i zyskała pozytywną opinię. 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoska. 
 
Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie.  
Uchwała została przyjęta jednogłośnie - za jej przyjęciem głosowało 13 radnych.  
Uchwale nadano Nr LVII/430/2014 
 
 
Ad.10 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w planach dochodów, wydatków i przychodów w 
budżecie Gminy Ogrodzieniec na 2014 rok. 
 
Projekt uchwały został omówiony przez Skarbnika Gminy – szczegóły podane przez 
Skarbnika - patrz jak załączony do protokołu projekt uchwały w sprawie zmiany w planach 
dochodów, wydatków i przychodów w budżecie Gminy Ogrodzieniec na 2014 rok.  
 
Uchwała była przedmiotem obrad komisji rady i zyskała pozytywną opinię. 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoska. 
 
Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie.  
Uchwała została przyjęta jednogłośnie - za jej przyjęciem głosowało 13 radnych.  
Uchwale nadano Nr LVII/ 431/2014 
 
 
 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_lvii_429_2014.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_lvii_430_2014.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_lvii_431_2014.pdf
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Ad.11 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLVIII/375/2014 Rady Miejskiej w 
Ogrodzieńcu z dnia 22 stycznia.2014r. w sprawie zaciągnięcia kredytu 
długoterminowego  
 
Projekt uchwały został omówiony przez Skarbnika Gminy – szczegóły podane przez 
Skarbnika - patrz jak załączony do protokołu projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 
 
Uchwała była przedmiotem obrad komisji rady i zyskała pozytywną opinię. 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoska. 
 
Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie.  
Uchwała została przyjęta jednogłośnie - za jej przyjęciem głosowało 13 radnych.  
Uchwale nadano Nr LVII/432 /2014 
 
 
Ad. 12 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Ograniczenia Niskiej Emisji dla 
Gminy Ogrodzieniec, 
 
Burmistrz MiG Ogrodzieniec Pan Andrzej Mikulski omówił projekt przedmiotowej uchwały . 
Między innymi powiedział - zgodnie z ustawą z dnia 27 kwietnia 2001r. Prawo ochrony 
środowiska, zachodzi konieczność opracowania programu ochrony powietrza. Obowiązek 
określenia przedmiotowego programu spoczywa na sejmiku województwa, natomiast 
realizacja działań odbywa się na poziomie lokalnym gmin i powiatów. Niniejszy Program 
ograniczania niskiej emisji jest jednym z działań naprawczych w ramach programu ochrony 
powietrza w obszarze istnienia problemu „niskiej emisji”. Realizacja programu wpłynie w 
znaczący sposób na zmniejszenie degradacji środowiska naturalnego, poprawę komfortu 
życia samych mieszkańców, a co za tym idzie podniesie atrakcyjność gminy. 
Podobne programy ograniczenia niskiej emisji realizowane były lub są z powodzeniem w 
innych gminach. Dzięki nim nie tylko obniża się emisję szkodliwych substancji do 
środowiska, ale również poprawia się standard życia mieszkańców. Zakłada się, że i w tym 
przypadku zostanie to osiągnięte. 
Obecny Program jest pierwszym tego rodzaju dokumentem planistycznym na terenie Gminy 
Ogrodzieniec. Został on przygotowany przez pracowników Urzędu i w obecnej postaci 
obejmuje okres do 2018 roku, zakłada się jednak, że będzie w miarę potrzeb uaktualniany i 
weryfikowany w oparciu o monitoring jego realizacji i zmian, zainteresowanie mieszkańców i 
tworzące się możliwości pozyskania środków finansowych. 
 
Uchwała była przedmiotem obrad komisji rady i zyskała pozytywną opinię. 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoska. 
 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_lvii_432_2014.pdf
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Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie.  
Uchwała została przyjęta jednogłośnie - za jej przyjęciem głosowało 13 radnych.  
Uchwale nadano Nr LVII/433 /2014 
 
 
Ad.13 
Podjęcie uchwały w sprawie wyników przeprowadzonego postępowania wyjaśniającego 
dotyczącego Burmistrza Miasta i Gminy Ogrodzieniec, 
 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Radna Zofia Adamusińska przedstawiła przebieg 
postępowania wyjaśniającego przeprowadzonego przez Komisję Rewizyjną na wniosek 
Wojewody Śląskiego w związku z podejrzeniem naruszenia przepisu art. 4 ustawy o 
ograniczeniu prowadzenia działalności gospodarczej przez osoby pełniące funkcje publiczne 
(sprawa dot. zarządzania przez Burmistrza działalnością gospodarczą jako członka Zarządu 
OSP w Ogrodzieńcu)  

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Zofia Adamusiańska poinformowała ,że na posiedzeniu 
Komisji Rewizyjnej w dniu 4 września 2014r. podtrzymane zostało stanowisko Komisji 
Rewizyjnej z dnia 9 czerwca 2014r. Odczytała następnie protokół Komisji Rewizyjnej w tej 
sprawie oraz pismo wyjaśniające Burmistrza Miasta i Gminy Ogrodzieniec z dnia 2 września 
2014 

Na podstawie ustaleń zawartych w protokole Komisji Rewizyjnej z dnia 9 czerwca 2014 r., 4 
września 2014 r. oraz pisma Burmistrza Miasta i Gminy Ogrodzieniec z dnia 2 września 2014 
przygotowany został projekt uchwały w sprawie wyników przeprowadzonego postępowania 
wyjaśniającego dotyczącego Burmistrza Miasta i Gminy Ogrodzieniec, w którym przyjmuje 
się, że Burmistrz Miasta i Gminy Ogrodzieniec Andrzej Mikulski nie naruszył art. 4 ustawy z 
dnia 21 sierpnia 1997 r. o ograniczeniu prowadzenia działalności gospodarczej przez osoby 
pełniące funkcje publiczne.  

 
Uchwała była przedmiotem obrad komisji rady i zyskała pozytywną opinię. 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoska. 
 
Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie.  
Uchwała została przyjęta - za jej przyjęciem głosowało 10 radnych, 1 był przeciw i 2 
wstrzymało się od głosu  
Uchwale nadano Nr LVII /434/2014 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Radna Zofia Adamusińska poinformowała, że dwie 
kolejne uchwały również dotyczą postępowania wyjaśniającego przeprowadzonego przez 
Komisję Rewizyjną na wniosek Wojewody Śląskiego w związku z podejrzeniem naruszenia 
przepisu art.24 f ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym (sprawa dot. zarządzania przez 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_lvii_433_2014.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_lvii_434_2014.pdf
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radnych jako członków OSP Ryczów działalnością gospodarczą z wykorzystaniem mienia 
komunalnego Gminy Ogrodzieniec)  

Projekty dwóch kolejny uchwał przygotowane zostały na podstawie ustaleń zawartych w 
protokole Komisji Rewizyjnej z dnia 9 czerwca 2014 r., 4 września 2014 r. w których 
przyjmuje się, że radni nie naruszyli art. 24 ust. 1 ust o samorządzie gminnym 

 
Ad.14 
Podjęcie uchwały w sprawie wyników przeprowadzonego postępowania wyjaśniającego 
dotyczącego radnej Rady Miejskiej Zofii Adamusińskiej, 
 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoska. 
Uchwała była przedmiotem obrad komisji rady i zyskała pozytywną opinię. 
 
Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie.  
Uchwała została przyjęta - za jej przyjęciem głosowało 9 radnych, 1 był przeciwko i 2 
wstrzymało się od głosu.  
W głosowaniu udział wzięło 12 radnych - Radna Zofia Adamusińska powstrzymała się od 
wyrażenia swej woli w sprawie głosowania nad uchwałą dotyczącego jej osoby. (zgodnie z 
art. 25a. ustawy o samorządzie gminnym, który stanowi że „Radny nie może brać udziału w 
głosowaniu w radzie ani w komisji, jeżeli dotyczy ono jego interesu prawnego”).  
Uchwale nadano Nr LVII/435/2014 
 
 
Ad.15 
Podjęcie uchwały w sprawie wyników przeprowadzonego postępowania wyjaśniającego 
dotyczącego radnego Rady Miejskiej Janusza Grzesiaka. 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoska. 
Uchwała była przedmiotem obrad komisji rady i zyskała pozytywną opinię. 
 
Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie.  
Uchwała została przyjęta - za jej przyjęciem głosowało 9 radnych, 1 był przeciwko i 2 
wstrzymało się od głosu . 
W głosowaniu udział wzięło 12 radnych - Radny Janusz Grzesiak powstrzymał się od 
wyrażenia swej woli w sprawie głosowania nad uchwałą dotyczącego jego osoby.,(zgodnie z 
art. 25a. ustawy o samorządzie gminnym, który stanowi że „Radny nie może brać udziału w 
głosowaniu w radzie ani w komisji, jeżeli dotyczy ono jego interesu prawnego”). 
Uchwale nadano Nr LVII/ 436/2014 
 
 
 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_lvii_435_2014.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_lvii_436_2014.pdf
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Ad.16 
Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi Burmistrza.  
 
Radny Janoska Jerzy -Kiedy zagospodarowana zostanie mogiła powstańców na Fugasówce? 
Proszę o uporządkowanie terenu przy przystanku w okolicy „Baru pod strzechą”. Pasażerowie 
busów wsiadają do nich ze skarpy. Czy da się namalować pasy przy tych przystankach? 
Na tablicach ogłoszeń ukazały się ogłoszenia o przystąpieniu do Studium uwarunkować i 
kierunków rozwoju przestrzennego gminy. Jednak są one zaklejane lub zrywane, a jest to 
ważna rzecz i proszę o doklejanie ogłoszeń na bieżąco. 
 
Radna Grażyna Gołuchowska - mieszkańcy Podzamcza proszą o oczyszczenie i pomalowanie 
barierki na mostku przy ul. Wojska Polskiego na wysokości budynku nr 67, 
o oczyszczenie zarastającego chodnika i obcięcie zwisających na chodnik gałęzi na ul. 
Wojska Polskiego od strony Morusów.  
Proszę o naprawienie ubytków na chodniku oraz rozsypujących się krawężników na 
wysokości od sklepu pana Czaińskiego do sanktuarium. 
Mieszkańcy pytają, czy poczyniono jakiekolwiek starania w sprawie budowy zatoczki na 
przystanku autobusowym w kierunku Zawiercia. 
Mieszkańcy proszą o naprawę dziur na ul. Bonerów. Dziury są tak rozległe i głębokie, że 
stwarzają zagrożenie dla użytkowników tej ulicy.  
 
Radna Małgorzata Janoska - zwracam się z ponowną prośbą do p. Burmistrza o ustanowienie 
pasów na ul. Kościuszki przy ul. Wodnej umożliwiające przejście pieszych. 
Ponownie zwracam się z prośbą o oczyszczenie i zlikwidowanie dzikiego wysypiska za 
cmentarzem. 
 
Radny Zygmunt Podsiadło - Na ul. Krakowskiej w Podzamczu brak chodnika, a tam gdzie by 
można stanąć lub przejść obok jezdni (b. ruchliwej) stoją słupy telekomunikacyjne i 
energetyczne, czy mógłby Pan wystąpić do tych instytucji o przesunięcie ich, co 
umożliwiłoby bezpieczne przejście i sprawne poruszanie się obok jezdni. 
Jak długo będą straszyć pokrzywione i pordzewiałe barierki przy ul. Wojska Polskiego, pl. 
Jurajskim. 
Co z reorganizacją ruchu na ul. Bonerów, oraz poprawą bezpiecznego wyjazdu z ul. Zuzanka 
nr 5a, 9, 9a. 
Kiedy zostaną wykonane zatoczki na przystankach autobusowych przy ul. Wojska Polskiego. 
Kiedy zostanie naprawiony i oczyszczony chodnik przy ul. Wojska Polskiego. 
Co było powodem rozebrania miniatury Zamku przed Urzędem Miasta. 
Co z ciśnieniem wody na ul. Firleja, oprócz braku ciśnienia leci woda brudna, 
zanieczyszczona i z piaskiem. 
Na ul. Wojska Polskiego w rejonie Hotelu Boner po opadach stoi woda, brak odpływu, jeżeli 
przyjdą przymrozki, będzie bardzo niebezpiecznie. 
Co z dzikimi wysypiskami przy drodze od Cmentarza do Podzamcza i na drodze Podzamcze 
– Bzów. 
Co z obniżką opłat za śmieci. 
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Odpowiedzi Burmistrza: 
- Postaramy zająć się mogiłą powstańców styczniowych przed Świętem Zmarłych. 
- Na przystanku na Fugasówce trudno jest wykonać peron dla wsiadających, gdyż jest tam 
skarpa, na której znajdują się prywatne posesje. Wymaga to projektu zmiany organizacji 
ruchu. Zarząd Dróg Wojewódzkich musi dobudować chodnik. Jest duża różnica pomiędzy 
poziomem drogi a zabudowaniami i trudno będzie taką zatoczkę wybudować. 
- Na przejście dla pieszych nie ma zgody dopóki nie będzie chodnika po drugiej stronie. W tej 
sprawie wypowiadała się Policja i Wojewódzki Zarząd Dróg. 
- Zajmiemy się dowieszaniem na bieżąco ogłoszeń urzędowych na tablicach na terenie gminy. 
- Ulica Wojska Polskiego jest w utrzymaniu Powiatowego Zarządu Dróg i w tej sprawie 
rozmawiałem z kierownikiem p. H. Goncerzem. Część barierek jest już wykonana. 
- Naprawę ubytków na ulicy Bonerów przekażę do ZGK. 
- Pasy dla pieszych będą wykonane przy reorganizacji ruchu na ulicy Kościuszki. 
-  Sprawę dzikiego  wysypiska  za  cmentarzem  przekażę do  ZGK.  Być może  chodzi  o  
składowanie tam odpadów biodegradowalnych, które składa tam ZGK. Jeżeli są inne odpady 
to na pewno zostaną uprzątnięte. 
- Barierki przy ul. Wojska Polskiego są w trakcie wymiany. 
- Złożyliśmy do Starostwa Powiatowego projekt reorganizacji ruchu dla całej gminy 
Ogrodzieniec i czekamy na zatwierdzenie przez starostę zawierciańskiego. Po pozytywnym 
zaopiniowaniu będziemy etapami przeprowadzać reorganizację ruch i na ulicy Bonerów w 
Podzamczu także to wykonamy. Dla poprawy bezpiecznego wyjazdu z ul. Zuzanka proponuję 
ustawienie tam lustra. 
- Miniatura zamku, która stała przy UMiG został usunięta ponieważ utrudniała widoczność 
przy wyjeździe z parkingu. Gdy zaczęliśmy remont placu przed urzędem pojawiły się liczne 
głosy mieszkańców, aby tę makietę usunąć. Ponadto okazało się, że w urzędzie nie ma 
żadnych dokumentów, które zezwalałyby na ustawienie makiety w tym miejscu. Uznaliśmy, 
że była to samowola budowlana. Zwróciliśmy się do biegłego w tej sprawie, ale opinia była 
jednoznaczna, aby budowlę tę rozebrać. Jednym z argumentów było to, że makieta 
postawiona została w pasie drogowym i znacznie ogranicz widoczność dla wyjeżdżających 
samochodów. W tym miejscu nie powinno jej być. Po drugie na budowli pojawiły się 
pęknięcia, które z czasem mogłyby się powiększać, co groziło zawaleniem. Wchodziły tam 
dzieci i mogło to być groźne dla ich bezpieczeństwa. Firma, która to rozbierała stwierdziła, że 
nie było tam żadnych umocnień ani fundamentów. Z tych względów zadecydowaliśmy o 
zlikwidowaniu tego obiektu, gdyż w razie wypadku gmina ponosiłaby konsekwencje. Na tym 
miejscu urządzimy zieleniec, który ozdobi plac. 
- Ciśnienie wody na ul. Firleja powinno niebawem poprawić się, gdyż ZGK wymienia 
wodociąg i budowana jest stacja hydroforowa, co poprawi ciśnienie w sieci. 
- Interpelacje w sprawie prac na ul. Wojska Polskiego przekażę do ZGK. 
- Sprawę zalegającej wody po opadach przekażę do ZGK, być może trzeba oczyścić sieć od 
ul. Wojska Polskiego i Krakowskiej. 
- Musimy wyjaśnić, czy można sfinansować sprzątanie dzikich wysypisk z pieniędzy z tytułu 
opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi.  
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- Obniżki za gospodarowanie odpadami komunalnymi byłyby na poziomie 20-30 groszy. W 
związku z tym warto rozważyć propozycję przeznaczenia tych środków na walkę z dzikimi 
wysypiskami. 
 
 
Ad.17 
Wnioski i oświadczenia.  
 
Nie było  
 
 
Ad.18 
Zamknięcie obrad. 
 
Wobec wyczerpania punktów porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Maria 
Lipka-Stępniewska dokonała zamknięcia sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu dziękując 
wszystkim obecnym za udział. 

 
Protokół sporządziła:  
Michalina Piecha       Podpis Przewodniczącej Rady 
 


